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Referat frå ungdomsrådmøte 7.2.2017 

 
Møtestad: Kommunestyresalen     Møtetid: Kl. 15.30-18.00 
 
 
Deltok på møte:  

Solveig Åsheim Fineid frå 9A 
 

Joakim Hjønnevåg frå 1.VGS 
 

Joakim Borlaug frå 9B Maria Stevnebø Rye frå 1.VGS 
 

Mathias Sævdal Bere frå 9 C Jakub Matuszewski frå 2.VGS 
 

Marte Vågenes Solheim frå 10 A Susanne Sævdal Bere frå 2.VGS 
 

Frida Soltveit Gabrielli frå 10 B Fredrik Soltveit Gabrielli frå 3.VGS 

Åshild Aagaard-Nilsen frå 10 C 
 

Ida Amalie Sæbø Thomassen frå 3.VGS 
 

Steffen Vestheim Sævdal frå 1.VGS  

 
Vara som deltok:  
 

 
Deltok ikkje på møte:  

Representant Vara deltok 

Jonatan Tjore Espeland frå 1.VGs  

Sigrid Aven Storheim frå 1.VGS  

 
Møteleiar Steffen Vestheim Sævdal 
Møtte frå administrasjonen Ungdomskoordinator Katarina Birkeland 

 Sakliste:  
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8/17: Godkjenning av innkallinga og referat 

Innkallinga og referatet vart godkjent.  

9/17: Korleis vil ungdomsrådet at framtida til ungdommen skal være  

Ungdomsrådet diskuterte fleire viktige tema som dei ynskja å arbeida vidare med.  

Representantane hadde ulike meiningar angåande om dei ynskja eit stort regionsungdomsråd ved 

samanslåinga i 2020 eller tre lokale råd. Ungdomsrådet ynskja at det skal vere ungdomsklubber og 

ungdomskoordinator i alle kommunar før og etter samanslåinga. Det burde vere fleire som jobbar 

opp mot barn og unge. Ungdomsråde ynskjer ikkje at alle tilboda skal sentraliserast i Knarvik, der det 

kan vere vanskeleg for ungdom å komme seg der til pga. dårlig økonomi, transport og tryggheit.  

Ungdomsrådet meiner det bør være fleire lokale ungdomsklubber, men gjerne samarbeid regionalt 

med store felles arrangement mellom klubbene.  

10/17: Planlegge pizzadialogen 19.april  

Ungdomsrådet inviterer alle politikar til å delta på pizzadialog for å snakke om viktige tema for barn 

og unge. Det er obligatorisk oppmøte for alle representantar.  

 

11/17: Evaluering av deltaking på UFT  

Ungdomsrådet og kontaktperson er ikkje fornøyd med opplegget på UFT samlinga der dei hadde få 

vaksne, fulle folk og ingen kontroll og regler.  

Åshild og Frida informerte om kva som skjedde på samlinga og kva dei var lært.  

12/17: Spørsmål til spørjetimen  

Representantar hadde ikkje spørsmål til spørjetimen.  

 

13/17: Endre vedtekter til ungdomsrådet  

Ungdomsrådet arbeidet med vedtektene i dei fire gruppene. Etter diskusjon ynskjer ungdomsrådet å 

endre vedtektene til:  

- Minst 4 semester kvart halvår 

- Auke frå 6 representantar på VGS til 9. Nokon vert valt for 1 år og nokon for 2.  

- Alle på ungdomsskulen vert valt for 1 år om gangen 

- 50 % av total antallet av eiinga må være samstemte for at saken skal gå igjennom.  

 

- Sende inn informasjon om saker til leiar eller kontaktperson minst ei veke før) 

Ungdomsskulen burde informere i klassen om kva ungdomsrådet jobber med og ta i mot 

saker.  
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- Skal også takast med at nestleiar er med i arbeidsutvalet om å sende ut informasjon.  

-  

14/17: Høyringsutkast om midlar til Manger skulemusikklag  

Skulemusikken søkte støtter frå kulturmidlane om kr 1000 for kvar person som skulle til EM i april. 

Ungdomsrådet uttalte at dei synst det var mykje å tildele kr 43 000 av kr 60 000 ( 76 %) av 

kulturfondet til bare eit tiltak og så tidlig på året.  

Ungdomsrådet er positiv til at dei skulle få støtte men synst det var mykje å dele ut så mykje. 

Høyringsutkast er sendt frå gruppa idrett, kultur og fritid.  

 

15/17: Ymse 

Ungdomsrådet har fått ein forespørsel om dei ynskjer å delta på eit internasjonalt prosjekt i 2017-

2019. Prosjektet omhandlar samarbeid mellom ungdom og politikar, ungdom og administrasjonen på 

kommunalt nivå og korleis få ungdom sin stemme høyrt i lokalmiljøet. Ungdomsrådet er positiv til å 

delta og Katarina arbeider vidare med saken.  

 
 

 

Med helsing 
 

 

Katarina Birkeland   
ungdomskoordinator  
 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent og har difor ingen signatur. 

 

 

 

Mottakarar:    
Alexander Budniewski  Sæbøvegen 294 5938 SÆBØVÅGEN 
André Fresvik Klausen Solendvegen 372 5936 MANGER 
Caroline Steindal Floen  Langhøyane 20  5936 MANGER 
Daniel Lervik  Hesthaugen 6 5936 MANGER 
Fredrik Gabrielli Øvre Soltveit 11 5939 SLETTA 
Frida Soltveit Gabrielli  Øvre Soltveit 11 5939 SLETTA 
Ida Amalie Sæbø Thomassen  Vardane 15 5911 ALVERSUND 
Jakub Matuszewski  Lilletveit 200 5937 BØVÅGEN 
Joakim Borlaug  Nordre Austmarka 47 5938 SÆBØVÅGEN 
Joakim Hjønnevåg  Sæbøvegen 309 5938 SÆBØVÅGEN 
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Mottakarar:    
Jonatan Espeland    
Maria Stevnebø Rye Bøvågen 22 5937 BØVÅGEN 
Marte Vågenes Solheim  Vågenesvegen 50  5936 MANGER 
Mathias Sævdal Bere Sævdalsvegen 14 5936 MANGER 
Ruben Vågenes Vågenesvegen 146 5036 BERGEN 
Sigrid Aven Storheim Vetåsvegen 15 5938 SÆBØVÅGEN 
Solveig Åsheim Fineid  Toskavegen 521 5936 MANGER 
Steffen Vestheim Sævdal  Selfallet 140 5936 MANGER 
Susanne Sævdal Bere Sævdalsvegen 14 5936 MANGER 
Åshild Aagaard-Nilsen  Kvernhusvegen 2 5936 MANGER 
 


